



PERO BE04

Neckband Bluetooth Earphone

EN

Product Review

1. Volume+/- and call

2. MFB button

3. Microphone/indicator LED

4. Volume+/- and call

5. Charging interface



Accessories List

- 1 Bluetooth earphone
- 1 Charging cable
- 1 User manual

2

Specifications

Bluetooth	V5.3
Bluetooth	18143 dB
Speaker dimensions	Ø18mm*4.7mm
Rated power	6 mW, max 10mW
Impedance	32Ω±15%
Resonance freq	200Hz±20% at 0.3V
Response	20-20000Hz 10dB max
Battery capacity	500 mAh
Charging time	≤ 2 hours
Working time	up to 26 hours
Standby time	up to 130 hours
Working distance	100m
Charging cable length	30cm
Charging connector	Micro USB

Button Functions

1. Power-on/off: long press MFB for 3 seconds
2. Answer/end the call: press MFB once
3. Queue the incoming call: press MFB twice
4. Reject: press MFB twice
5. Play/pause: short press MFB
6. Volume up: long press "+"
7. Volume down: long press "-"
8. Last track: short press "-"
9. Next track: short press "+"

3

Connecting via Bluetooth

1. First pairing: hold the MFB button for 3 seconds, about 3 seconds after a red light flashes, the earphone will power on the Bluetooth pairing mode. Open the Bluetooth module on your smartphone to search for a device named "PERO BE04" and connect it. After successfully paired, the voice memo will notify with a "connected". If the connection cannot be established for more than 3 minutes, the headset will automatically turn off.

LED Indication

1. Power on: red light is on
2. Power on: red light flashes means power off
3. Pairing mode: red and blue light flash alternately
4. Charging: red light. The indicator light is blue when the earphones are fully charged.



Note

1. Avoid exposure to humid and high-temperature environments
2. Avoid long-term storage or long-term use without charging
3. Avoid contact with strong acid/alkali
4. Do not attempt to disassemble the device yourself
5. For your safety, please do not use while riding a motorcycle or driving an excavator. Use a road or other level/safe road to ensure safety when at high volume for long periods
6. Do not perform other operations while connecting via Bluetooth or use of a product or use
7. It is a surprise that you have used for a long time, charge it first!

4

Обзор устройства

1. Зарядное устройство/Светодиодный прожектор
2. Блок-антенна Выходная антенна
3. Микрофон/LED-индикация
4. Зарядный кабель/Гарантийный талон
5. Разъем Micro USB



6

RU

Обзор устройства

1. Зарядное устройство/Светодиодный прожектор
2. Блок-антенна Выходная антенна
3. Микрофон/LED-индикация
4. Зарядный кабель/Гарантийный талон
5. Разъем Micro USB



6

Подключение по Bluetooth

1. Пароль устройства по умолчанию «12345678». Введите его на экране телефона. Если вы не знаете пароль, нажмите на экране телефона «Забыли пароль». Если вы не знаете пароль, нажмите на экране телефона «Забыли пароль».

2. Если вы не знаете пароль, нажмите на экране телефона «Забыли пароль». Если вы не знаете пароль, нажмите на экране телефона «Забыли пароль». Если вы не знаете пароль, нажмите на экране телефона «Забыли пароль».

7

LED-индикация

- 1.1 Отключение питания световой части
- 1.2 Включение питания световой части
- 1.3 Режим работы световой части
- 1.4 Режим работы световой части

Комплектация

- Блок-антенна
- Кабель для зарядки Micro USB
- Инструкция

8

Внимание

1. Не используйте устройство вблизи огня, источников тепла, электрических приборов.
2. Не используйте устройство вблизи воды, жидкостей, огня, источников тепла, электрических приборов.
3. Не используйте устройство вблизи огня, источников тепла, электрических приборов.
4. Не используйте устройство вблизи огня, источников тепла, электрических приборов.
5. Не используйте устройство вблизи огня, источников тепла, электрических приборов.
6. Не используйте устройство вблизи огня, источников тепла, электрических приборов.
7. Не используйте устройство вблизи огня, источников тепла, электрических приборов.
8. Не используйте устройство вблизи огня, источников тепла, электрических приборов.

9